
 1 

 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

 

 

PROCES – VERBAL  

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 29 iunie 2018, ora 1300 

 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 12 consilieri 

din 12, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participă la ședință: doamna Matei Mihaela și domnul  Cicoveanu Andrei, profesori în 

cadrul Școlii gimnaziale nr. 1 sat Draxeni. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, ZAHARIA IONEL. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 249 din 22.06.2018 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 29 iunie 

2018, ora 1300, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii de investitie actualizata a obiectivului de 

investitii  „AMENAJARE PODEŢE ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii de investiție actualizată a obiectivului de 

investiţii ”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI CONSRUCȚIE CORP NOU ÎN CADRUL ȘCOLII 

GIMNAZIALE DIN LOCALITATEA DRAXENI, COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

3. Proiect de hotarare privind însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea 

inventarului, de modificare a inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al comunei 

Rebricea, atestat prin H.G. nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului public al judeţului Vaslui 

precum şi al municipiilor, oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată prin 

H.G. nr. 78/2010, H.G. nr. 131/2012 și H.G. nr. 260/2013. 

4. Raport privind starea si calitatea procesului instructiv-educativ din SCOALA 

GIMNAZIALA NR. 1 SAT DRAXENI, comuna Rebricea, judetul Vaslui, in anul scolar 2017-2018. 

5. Interpelari si raspunsuri. 
 

Doamna secretar spune că are o solicitare pentru introducerea pe ordinea de zi a unui proiect 

de hotărâre privind validarea mandatului de consilier local al comunei Rebricea al domnului Gavril 

Niculai inițiat de către domnul consilier Zaharia Ionel. Face precizarea că, în conformitate cu Legea 

nr. 215/2001 suplimentarea ordinii de zi se poate face numai pentru probleme urgente și consideră că 

acest proiect nu este o urgență și va fi înscris pe ordinea de zi a ședinței următoare. Proiectul de 

hotărâre a fost înregistrat în preziua ședinței de Consiliu local, nu a fost însoțit de expunerea de 

motive și nu a fost fundamentat conform legii. Pentru următoarea ședință domnul primar va iniția un 
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proiect de hotărâre pentru validarea mandatului de consilier local al domnului Gavril Niculai, 

deoarece prin adresa cu nr. 375/22.06.2018 a Partidului Național Liberal, înregistrată la noi sub nr. 

3455/26.06.2018, ni s-a comunicat că acesta este următorul pe lista de consilieri locali. 

 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

valorii de investitie actualizata a obiectivului de investitii „AMENAJARE PODEŢE ÎN 

COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”.  

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea valorii de 

investitie actualizata a obiectivului de investitii  „AMENAJARE PODEŢE ÎN COMUNA 

REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”.  

  

 DISCUTII: 

 Domnul primar spune că acest proiect a fost inițiat ca urmare a transferului contribuției de la 

angajator la angajat iar valoarea investiției se modifică. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

valorii de investitie actualizata a obiectivului de investitii  „AMENAJARE PODEŢE ÎN 

COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea valorii de investiție 

actualizată a obiectivului de investiţii ”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI CONSRUCȚIE 

CORP NOU ÎN CADRUL ȘCOLII GIMNAZIALE DIN LOCALITATEA DRAXENI, 

COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea valorii de 

investiție actualizată a obiectivului de investiţii ”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI 
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CONSRUCȚIE CORP NOU ÎN CADRUL ȘCOLII GIMNAZIALE DIN LOCALITATEA 

DRAXENI, COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

  

 DISCUTII: 

 Domnul primar aduce la cunoștința Consiliului local stadiul lucrărilor de la școala Draxeni. La 

demararea lucrării s-a luat legătura cu constructorul, observând că nu are suficientă forță de muncă 

făcând referire că o lucrare atât de amplă nu se poate executa doar cu 4 oameni, rugându-i să nu 

decoperteze școala. Patronul firmei a motivat că are de finalizat o lucrare în Austria și imediat vor 

veni și utilajele și ceilalți muncitori. De două săptămâni patronul nu mai răspunde la telefon, a fost 

contactat un reprezentant al firmei și a motivat întârzierile de un proces aflat în Austria. Aceleași 

probleme se găsesc și la proiectul cu poduri și podețe, unde firma care execută lucrările se confruntă 

cu deficit de personal. Sunt probleme și la proiectul cu drumurile de exploatare agricolă, în sensul că 

prețurile la materiale au crescut de când și-au prezentat oferta, firma câștigătoare a subcontractat o 

parte din lucrări și acum se plâng că nu mai au bani pentru continuarea acestora. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind privind 

aprobarea valorii de investiție actualizată a obiectivului de investiţii ”MODERNIZARE, 

REABILITARE ȘI CONSRUCȚIE CORP NOU ÎN CADRUL ȘCOLII GIMNAZIALE DIN 

LOCALITATEA DRAXENI, COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind însuşirea propunerii Comisiei 

speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare a inventarului bunurilor care aparțin 

domeniului public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. nr. 1361/2001 privind atestarea 

domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, oraşelor şi comunelor din 

judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, H.G. nr. 131/2012 și H.G. nr. 

260/2013. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind însuşirea propunerii Comisiei 

speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare a inventarului bunurilor care aparțin 

domeniului public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. nr. 1361/2001 privind atestarea 

domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, oraşelor şi comunelor din 

judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, H.G. nr. 131/2012 și H.G. nr. 

260/2013.  

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare a 
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inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. 

nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, 

oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, H.G. 

nr. 131/2012 și H.G. nr. 260/2013.  

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare a 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. 

nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, 

oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, H.G. 

nr. 131/2012 și H.G. nr. 260/2013.  

  

 DISCUTII: 

 Domnul primar spune că măsurătorile la drumurile comunale sunt efectuate de către domnul 

Ciobanu Andrei, consilier cadastru în cadrul primăriei, iar verificarea este făcută de către o firmă de 

cadastru autorizată. Costurile sunt  mult mai mici, dacă este să se facă o comparație în cazul în care 

toată lucrarea ar fi executată de o firmă specializată în domeniu. Având în vedere că s-a achiziționat 

aparatură modernă și că s-au investit bani, consideră că această cheltuială trebuie justificată. 

Măsurătorile nu s-au făcut corect referindu-se la faptul că inițial s-a măsurat din șanț în șanț și nu din 

gard în gard, cum este corect. Aceste măsurători sunt urgente deoarece intenționăm să obținem 

finanțare prin CNI la tronsoanele de drum calamitate. La Rateșu-Cuzei 2 drumuri, la Crăciunești 

porțiunea dinspre Rebricea pe deal, iar la Tatomirești toate ulițele. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind însuşirea 

propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare a 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al comunei Rebricea, atestat prin 

H.G. nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al 

municipiilor, oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată prin 

H.G. nr. 78/2010, H.G. nr. 131/2012 și H.G. nr. 260/2013. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

  4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

Cicoveanu Andrei, pentru a prezenta Raport de activitate a directorului SCOLII GIMNAZIALE 

NR. 1 SAT DRAXENI, comuna Rebricea, judetul Vaslui, in anul scolar 2017-2018. 

  

 DISCUTII: 

   Domnul Cicoveanu Andrei spune că doamna directoare Maloș Adriana din motive personale 

nu poate participa la ședință, desemnând din partea școlii 2 reprezentanți și dă citire raportului. 
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 Domnul consilier Zaharia Ionel consideră că cel mai în măsură să-și expună punctul de vedere 

este domnul consilier Morariu Ionel pentru ca are și calitatea de cadru didactic. 

 Domnul consilier Morariu Ionel recunoaște că sunt probleme în buna desfășurare a procesului 

didactic, nu înțelege de ce autoritățile publice locale sunt nemulțumite datorită rezultatelor “mai puțin 

bune” la Evaluarea Națională. Procentul de promovabilitate este, în opinia dumnealui, unul bun. Sunt 

copii buni la un obiect și mai puțin buni la altele. De exemplu, un elev a luat 9 la lb. română și nota 3 

la matematică. Față de ultimii 2-3 ani subiectele au fost foarte foarte grele, cu toate că se face educație 

remedială, nu toți copiii sunt dotați cu inteligență. Mulți și-au pus întrebarea de ce s-au înscris doar 25 

elevi din totalul de 36. Mulți pur și simplu nu au vrut motivând că la pentru școala profesională nu au 

nevoie de acest examen. Un factor mai este și familia, aceștia prezintă dezinteres, în sensul că un copil 

bun, dacă nu este susținut și supravegheat de către părinți, nici rezultatele nu vor fi satisfăcătoare. 

Procentul este mic, dar comparativ cu alte comune consideră că este unul bun. 

 Domnul Cicoveanu Andrei spune că dacă este să se facă analiza fiecărui copil se observă că 

mediul familial în care trăiește își pune amprenta pe rezultatele școlare al acestuia. După finalizarea 

clasei a IV-a, părinții nu mai vin la ședințe, nu se interesează de situația școlară a copilului. Sunt cadre 

didactice care susțin că în cei 4 ani de școală gimnazială nu i-au cunoscut pe părinți, cu toate că au 

fost chemați prin adrese la unitatea școlară. 

 Domnul consilier Nantu Costel spune că și materia predată este foarte grea. Dacă un părinte a 

absolvit 4 clase sau 8, cum poate să-l ajute pe copil? Recomandă ca după orele de curs profesorii de 

materii la care se susține examenul să facă pregătire cu elevii. 

 Doamna Matei Mihaela spune că de când este profesor la Rebricea, în fiecare an a făcut 

pregătire după ore. Este foarte greu pentru un navetist care are o familie acasă și trebuie să stea și 

după terminarea orelor de curs, dar a făcut acest lucru gândindu-se la viitorul copiilor. În acest an, ea a 

fost cu inițiativa și nu părinții, așa cum s-a întâmplat în ceilalți ani când îi era și asigurat transportul 

pentru a ajunge la gară. De trei ani de când predă la școala gimnazială Rebricea a cunoscut doar un 

singur părinte, la elevii care au terminat acum clasa a VIII-a, acela fiind domnul Ciubotaru Andrian. 

Precizează că s-au depus eforturi din partea cadrelor didactice pentru îmbunătățirea rezultatelor dar nu 

înțelege supărarea domnului primar. 

 Domnul primar spune că prezentarea raportului de activitate nu este un “moft” al primarului. 

Am vorbit cu doamna directoare, este foarte supărată pe mine, dar anual școala trebuie să prezinte 

acest raport de activitate. Consiliul local alocă bani pentru buna desfășurare a procesului educativ, 

cum se justifică acești bani, avem și calitate? La Draxeni, domnul Ilade Ciprian acuză conducerea 

școlii că fiul său nu a fost lăsat să se înscrie la Evaluarea Națională și amenința că va merge la ISJ 

pentru a depune plângere.  

Doamna Matei Mihaela spune că acest copil pe parcursul celor 4 ani a creat numai probleme. 

Părinții nu fost niciodată la școală, nu au ținut legătura cu dirigintele. Rezultatele școlare au fost unele 

foarte proaste la finalizarea clasei a VIII-a fiind în stare de corigență la matematică, dar la insistențele 

mamei copilului, l-am declarat promovat. Doamna Ilade a declarat că fiul său vrea doar să urmeze o 

școală profesională, nu că ar vrea să meargă la liceu. Greșeala a fost a mea, pentru că în acel moment 

am cedat insistențelor și am dat o notă de trecere, pe care nu o merita. 

Domnul primar arată faptul că a înțeles toate aceste aspecte deoarece a avut câteva discuții și 

cu părinții celorlalți copii care au declarat că într-adevăr elevul Ilade a creat neplăceri pe parcursul 

celor patru ani. 

Doamna Matei Mihaela spune că nu se poate face performanță cu un copil care vine din clasa 

a IV-a și nu știe tabla înmulțirii și împărțirii, nu știe să scrie și să citească. 

Domnul consilier Morariu Ionel spune că a avut 2 copii care în 4 ani au învățat patru litere. 

Legislația nu îți dă voie să lași copilul repetent în clasa I. Îl treci în clasa a II-a și începi să-i predai 
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materia la fel ca celorlalți copii. Dar dacă ar mai sta un an în clasa I, ar persevera recapitulând aceeași 

materie. 

Domnul primar readuce la cunoștință cazul doamnei Russu Claudia și întreabă dacă la nivelul 

școlii există un regulament de ordine interioară. Spune că a văzut-o ieșind de la magazinul din 

apropierea școlii clădinându-se din cauza alcoolului. Sunt părinți nemulțumiți de activitatea și de 

comportamentul ei. Nu este normal ca un cadru didactic să se prezinte la locul de muncă în stare 

avansată de ebrietate. 

Domnul Cicoveanu Andrei spune că este depășit de situație, recomandându-i domnului primar 

să se adreseze conducerii școlii. 

 

5. Interpelari si raspunsuri. 

 Domnul primar spune că s-au primit mesaje de avertizare meteo cod galben și portocaliu de 

ploi abundente și îi roagă pe domnii consilieri să monitorizeze și să intervină în situații de risc. 

  

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (12 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                     SECRETAR,  

               Consilier, Zaharia Ionel                                                        p. Onu Alina – Elena  


